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Lüdenscheidsingel Wilsele  -  Bushalte De Lijn

De inwoners van Wilsele, via de werkgroep 3012WD, willen graag een bushalte van de 
buitenbusring op de Lüdenscheidsingel ter hoogte van de Pompstraat.

De Provinciale Commissie voor Verkeersveiligheid (PCV) van 26 september 2017 
oordeelde dat een bushalte ter hoogte van de Pompstraat vanuit het oogpunt van de 
verkeersveiligheid niet aanvaardbaar is. De belangrijkste reden is dat onmogelijk zou zijn 
voor bussen om veilig terug in te voegen op de R23 (de Lüdenscheidsingel).

Ook een alternatieve locatie werd op deze vergadering niet in aanmerking genomen. De 
reden hier is de impact op het fietspadenproject dat de verbinding tussen de Vaartkom 
en de Mechelsepoort herstelt.

Op de PCV is beslist om nog twee alternatieven te onderzoeken om de gewenste bushalte 
op een veilige manier in te plannen. 

In een persartikel (Het Nieuwsblad van 21 november 2017) verklaart het Agentschap 
Wegen en Verkeer (AWV) het volgende: “Wij zitten volgende week samen met het 
stadsbestuur om de mogelijke oplossingen te bekijken.”. 

1. Wat is de alternatieve locatie die niet in aanmerking werd genomen op de PCV?

2. Wat zijn de twee alternatieve locaties die het PCV heeft voorgesteld om verder te 
onderzoeken? Zijn deze alternatieven intussen al onderzocht? Indien ja, wat was het 
resultaat van dit onderzoek en wat betekent dit voor de mogelijke inplanting van de 
bushalte? Indien neen, wanneer zal dit onderzoek afgerond zijn?

3. Wanneer zitten/zaten AWV en het stadsbestuur samen en wat was het resultaat van 
dit overleg?

4. Wat is het standpunt van de vervoersmaatschappij De Lijn over het inplannen van 
deze bushalte voor de buitenbusring? 

5. Wat is de verdere planning en timing voor de mogelijke inplanting van de gevraagde 
bushalte?

6. Wat is de stand van zaken voor de aanleg van het nieuwe fietspad langs de 
Lüdenscheidsingel? Klopt het dat de stad Leuven de uitvoering van bovengenoemde 
bushalte heeft opgelegd als voorwaarde bij de stedenbouwkundige vergunning voor 
het fietspad?



7. Wanneer zal de wijziging van 90 km/h naar 70km/h in beide  richtingen worden 
ingevoerd tussen het Artoisplein en Gasthuisberg?
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1. De oorspronkelijke locatie is een bushalte ter hoogte van de Pompstraat.
De Provinciale Commissie voor Verkeersveiligheid (PCV) is van oordeel dat een 
bushalte op de initieel voorgestelde locatie, ter hoogte van de Pompstraat zelf, 
vanuit verkeersveiligheidsoogpunt niet aanvaardbaar is. De belangrijkste reden is dat 
deze halte zo kort tegen de uitvoegstrook naar de Mechelsepoort is gelegen dat een 
bus onmogelijk op een veilige manier terug op de R23 Lüdenscheidsingel kan 
invoegen. Omdat de afstand zo kort is en de R23 Ring om Leuven ook nog eens een 
behoorlijk helling heeft, zou een bus quasi vanuit stilstand moeten invoegen op een 
belangrijke en intensieve verkeersstroom én dit op een plek waar een deel van deze 
stroom een uitvoegbeweging moet maken. 

Ook een alternatieve locatie, op een voldoende afstand van de Mechelsepoort, is op 
deze vergadering niet weerhouden. De voornaamste redenen hiervoor zijn de (te) 
grote impact op het fietspadenproject dat de verbinding tussen de Vaartkom en de 
Mechelsepoort herstelt, zowel op technisch als op financieel vlak, en de minder 
goede bereikbaarheid voor de busgebruikers uit Wilsele-dorp.

2-3.Een eerste locatie die werd onderzocht, is ter hoogte van de trappenconstructie en 
onderdoorgang voor voetgangers op het eind van het viaduct. Nadelen van deze 
locatie zijn dat het geen toegankelijke halte is en dat deze locatie omwille van de 
technische en de daaruit voortvloeiend ook budgettaire impact en impact op de 
timing, onaanvaardbaar is. De stad deelde dit standpunt.

Een tweede alternatief gaat uit van een bushalte relatief kort tegen de Pompstraat, 
maar hierbij wordt onderzocht of de R23 Lüdenscheidsingel ter hoogte van deze 
halte op één rijstrook kan worden teruggebracht voor het verkeer. Hier is uiteraard 
de impact op de doorstroming van het verkeer op de R23 Ring om Leuven cruciaal. 
Door het vermijden van een impact op het project, is de budgettaire impact van dit 
alternatief vrij beperkt.

Omdat de stad een terechte bezorgdheid heeft over de impact op de 
verkeersdoorstroming, vooral in relatie op de verkeersafwikkeling van de 
Mechelsepoort, werd de suggestie gedaan om dit met een proefopstelling te testen.
AWV maakt de komende maanden werk van deze proefopstelling.

4. De Lijn draagt in het bewuste fietspadenproject niet minder dan 900.000 euro bij uit 
haar doorstromingsbudget en is dus vragende partij om binnen dat project ook een 
halte te voorzien.
De voorwaarden voor De Lijn:
- de halte wordt idealiter aangelegd in beide richtingen, maar De Lijn kan akkoord 

gaan indien een halte enkel op de buitenring kan;
- de halte wordt uitgerust met een toegankelijk perron, zodat reizigers niet op het 

fietspad moeten staan wachten;
- er wordt voldoende ruimte voorzien om met een bus in te voegen in het verkeer 

dat op deze locatie aan 70 km/u rijdt. Hierdoor is de locatie van de Pompstraat te 
dicht bij de afrit Mechelsepoort gelegen. De halte zal mogelijk meer “richting” het 
viaduct moeten worden ingepland. Voor De Lijn primeert de verkeersveiligheid.



5. Als er tussen de verschillende partijen een akkoord is, dan zal de inplanting van de 
bushalte in het fietspadenproject worden geïntegreerd.

6. Volgens de huidige planning kunnen de werken na het bouwverlof in 2018 starten.

7. Omdat het wegvak waar 90 km/u werd toegestaan toch behoorlijk kort is, heeft het 
Agentschap Wegen en Verkeer zeer recent aan de stad voorgesteld om ook daar de 
snelheid tot 70 km/u te verlagen. De stad Leuven heeft hiermee ingestemd en een 
aanvullend reglement hierover goedgekeurd.

De wijziging van 90 km/h naar 70km/h tussen het Artoisplein en Gasthuisberg in 
beide richtingen werd op 16 januari 2018 uitgevoerd.


